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Желимо да консолидујемо рад Европске уније на Балкану и следећем високом
представнику оставимо ситуацију у којој је немогуће да се регион врати уназад када је
реч о придруживању, изјавила је висока представница Европске уније за спољну
политику и безбедност Федерика Могерини.

  

  

„Желим да оставимо ситуацију у којој је немогуће да се Балкан врати уназад, у смислу
придруживања ЕУ и регионалне сарадње. Мислим да смо на добром путу, на којем има
изазова, али ипак на добром путу“, рекла је Могерини у Бриселу на конференцији о
улози ЕУ као глобалног актера безбедности.

  

Могерини је оценила да је, окупљајући први пут лидере шест земаља Балкана,
администрација морала бити пажљива код распореда седења.

  

„Тензија је била јасна, ко се са ким рукује“, навела је она и оценила да је ситуација сада
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другачија и да се састанци организују сваких пет, шест месеци.

  

Држимо дијалог константним, они сами разговарају на свом језику, шале се, без нас да
модерирамо, навела је Могерини.

  

  

Могерини је оценила да ЕУ има моћ убеђивања, креирања простора за разговор онима
који на други начин не би разговарали у циљу успостављање добре регионалне сарадње
и дорбосуседских односа.
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Очекујем да таксе Косова на српску робу буду укинуте

  

Висока представница ЕУ Федерика Могерини изјавила је да очекује наставак дијалога
Београда и Приштине, као и да ће бити повучене додатне царине на српску робу коју су
увеле власти у Приштини.

  

Она је тиме на конференцији за новинаре после министарског заседања ЕУ-Албанија
одговорила на питање агенције Бета да ли очекује да ће Приштина повући такав потез.

  

Албански министар иностраних послова Дитмир Бушати је на питање како влада у
Тирани гледа на могућност демаркације граница у евентуалном споразуму Београда и
Приштине, одговорио да не жели да одговара на питања која нису везана за данашњи
састанак о Споразуму о стабилизацији и придруживању Албаније и Европске уније.

  

Он је само кратко рекао да циљ споразума Београда и Приштине треба да буде јачање
мира и стабилности у региону.

  

Могерини је додала да ЕУ цени подршку Тиране дијалогу Београда и Приштине, и рекла
да сматра да је мудар став Тиране да се не изјашњава о томе да ли ће и какав садржај
имати могући споразум пре него што се о томе било шта конкретније не сазна.

  

На данашњем заседању ЕУ-Албанија о ССП, Могерини и европски комесар за
проширење Јоханес Хан су навели да су власти у Тирани направиле значајан напредак у
сузбијању корупције, али је Хан рекао да чланице ЕУ траже додатне опипљиве кораке у
јачању владавине права и независности правосуђа да би Албанија могла очекивати
датум за почетак преговора о чланству у ЕУ.

  

(ФоНет - Бета)
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